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Премијер Србије Александар Вучић потврдио је да Влада Србије планира продају
Телекома Србије и мањинског пакета акција Електропривреде Србије (ЕПС).

  

Сада тражимо инвестиционог партнера за Телеком Србију, касније идемо на отворени и
транспарентни тендер, и решавамо питање те компаније", казао је Вучић у интервјуу за
блог Лондонске школе економије, након што је у понедељак одржао предавање у тој
школи.

  

  

Говорећи о ЕПС-у, Вучић је казао да је сасвим сигурно да Србија неће продавати
већински пакет акција, али да тражи инвеститора заинтересованог за мањински пакет,
као стратешки партнер.

  

На питање да ли ће ће бити дозвољено оф шор компанијама регистрованим у земљама
где су власници тешко провериви да учествују на тендерима, Вучић је одговорио да ће
то зависити од услова тендера.

  

"Мислим да ће приватизациони саветник, заједно са људима из Телекома, направити
онакве услове који су најповољнији, дакле, да то буде неко ко се бави тим послом", рекао
је Вучић.

  

Он је казао да ће тендер за продају Телекома бити бити транспарентан, отворен за
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сваког ко ће дати најбоље услове.

  

Вучић је казао да гарантује транспарентност укупног приватизационог процеса у Србији,
који би требало да се оконча до краја идуће године.

  

"Економске реформе су апсолутно најважнији услов за улазак Србије у Европску унију",
казао је Вучић и додао да грађани Србије, у настојању да постану део европске
заједнице, не траже милостињу већ желе да на најозбиљнији начин доприносе европској
економији. 

  

"Плурализма у Србији има колико год хоћеш"

  

Говорећи о слободи медија у Србији, Вучић је рекао да неке ствари могу да буду
неупоредиво боље и да ће Влада на томе радити.

  

"Дешавало се да је неко у више наврата рушио сајтове, попут Пешчаника. То је посао
полиције и надлежних органа који се тиме баве. Добили смо најбоље могуће медијске
законе. Ти закони сада треба да се имплементирају. Ја нећу ни на кој начин да се мешам
у то", казао је Вучић.

  

Он је казао да плурализма у Србији има колико год хоћеш и да је свака критика
добродошла.

  

"Мој предлог је: урадићу све што могу да сви говоре против мене сваког дана, и немам
ништа против тога и биће још убедљивије победе, и биће још убедљивији резултати.
Шалу на страну, свака критика је добродошла, и стварно је добродошла", казао је Вучић.

  

Нисам радио против своје државе док сам био у влади за време Милошевића
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На питање које је достигнуће којим се највише поноси из доба када је био министар
информисања док је Слободан Милошевић био председник Србије, Вучић је рекао да
сасвим сигурно није био лењ и да није радио против своје државе.

  

"Мени није тешко да признам да је неки предложени закон био лош. То је разлика између
мене и (мојих критичара), то да ја умем о себи да говорим оштро и осуђујуће, а они умеју
само о мени да говоре оштро и осуђују, а о себи ни мало", казао је Вучић.

  

Он је казао да се није противио екстрадицији Ратка Младића у Хаг, већ хапшењу људи
који су постављали име "улица Ратка Младића" уместо "Булевар Зорана Ђинђића". "Али
није спорно да сам чинио ствари које су биле део политичког фактора коме сам
припадао".

  

На питање да ли се каје због тога што се противио хапшењу људи који су качили имена
улица, Вучић је рекао да не зна "шта то значи да ли се кајем", али да у сваком случају
мисли да његова "данашња политика најбоље о томе говори".

  

Упитан да ли би данас другачије поступио, Вучић је казао: "Ајде молим вас на следеће
питање".

  

(Бета)
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